



Institute of Infection and Immunity (III) STRATEGIC PLANNING ENGAGEMENT WORKSHOP

DATE: MARCH 26, 2020

VENUE: UNIVERSITY OF BRITISH COLUMBIA

TIME: 12:00 PM – 3:00 PM

**Djavad Mowafaghian Centre for Brain Health ROOM 3402ABC
2215 Wesbrook Mall, Vancouver, BC V6T 2A1**

*Light lunch and refreshments will be provided

For planning purposes, **register** for this free workshop at <http://bit.ly/2PqUbwj>

Defining the National Research Agenda in Infection and Immunity

As part of its 2021-2025 Strategic Plan development and its community and stakeholder engagement plan to identify emerging strategic priorities, III is meeting with the research community.

The input we receive through these engagements is invaluable in guiding our discussions and informing our decision-making process.

WE WANT TO HEAR FROM YOU!

Email: III-IMII@cihr-irsc.gc.ca





Institut des maladies infectieuses et immunitaires (IMII) ATELIERS DE PARTICIPATION À LA PLANIFICATION STRATÉGIQUE

DATE : 26 MARS 2020

LIEU : Université de la Colombie-Britannique

HEURE : 12 h 00 – 15 h 00

**Centre Djavad Mowafaghian Centre for Brain Health SALLE 3402ABC
2215 Wesbrook Mall, Vancouver, C-B V6T 2A1**

Pour des raisons de planification, **veuillez vous inscrire** à cet atelier **gratuit** à
l'adresse <http://bit.ly/2PqUbwj>

*Un déjeuner léger et des rafraîchissements seront fournis !

Définir le programme national de recherche en matière de maladies infectieuses et immunitaires

Dans le cadre du développement de son plan stratégique 2021-2025 et de son plan d'engagement de la communauté et des parties prenantes pour identifier les nouvelles priorités stratégiques, l'IMII vient à la rencontre de la communauté de recherche.

La contribution que nous recevons au cours de ces ateliers est précieuse pour guider nos discussions et éclairer notre processus de prise de décision.

VOTRE OPINION EST IMPORTANTE !

Courriel : III-IMII@cihr-irsc.gc.ca

